
 

 

 

       

Αθήνα, 10 Ιουλίου 2024 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ  

 

Προς τον Υπουργό Εσωτερικών  

ΘΕΜΑ: «Θανατηφόρο ατύχημα με θύμα εργαζόμενο στην Υπηρεσία 

Πρασίνου του Δήμου Χολαργού – Παπάγου» 

Την Πέμπτη 27/6/2024, στον προαύλιο χώρο του Α ΄Δημοτικού σχολείου 

Παπάγου, μόνιμος εργαζόμενος στην υπηρεσία Πρασίνου του δήμου 

Χολαργού-Παπάγου  καταπλακώθηκε από δέντρο και βρήκε τραγικό θάνατο. 

Δυστυχώς, δεν πρόκειται για ένα μεμονωμένο γεγονός, αλλά για ένα ακόμα 

κρίκο στην αλυσίδα εργατικών ατυχημάτων, μερικές φορές θανατηφόρων, που 

σημειώνονται στους Ο.Τ.Α.. Τα ατυχήματα αυτά έχουν επανειλημμένως 

καταγγελθεί από τοπικούς συλλόγους εργαζομένων, από την  Π.Ο.Ε – Ο.Τ.Α., 

από δημοτικές παρατάξεις, αλλά και στο πλαίσιο του κοινοβουλευτικού 

ελέγχου, αναδεικνύοντας τις  σοβαρότατες ελλείψεις για την ασφάλεια των 

εργαζομένων των δήμων. 

Συγκεκριμένα, με ανακοίνωση του κεντρικού συνδικαλιστικού  οργάνου των 

εργαζομένων, την ΠΟΕ-ΟΤΑ, με ημερομηνία 01/7/2024 σχετικά με το τραγικό 

συμβάν στου Παπάγου επισημαίνεται  ότι τα μέσα ατομικής  προστασίας 

(Μ.Α.Π.) είναι  ανύπαρκτα όπως και τα μέτρα για την υγεία  και την ασφάλεια 

των εργαζομένων». Με την ανακοίνωση, καλούνται οι  δημοτικές αρχές και τα 

αρμόδια υπουργεία «να προστατέψουν τις ζωές των εργαζομένων 

εφαρμόζοντας τα προβλεπόμενα από το νόμο» ενώ, αναφέρονται και άλλα 

περιστατικά ατυχημάτων που αφορούν εργαζόμενους των Ο.Τ.Α. 

Εξάλλου, ήδη κατά την ειδική Συνεδρίαση Απολογισμού  πεπραγμένων της 

δημοτικής αρχής στις 23/5/2024 η Δ/νση Περιβάλλοντος και Αειφορίας του 

Δήμου Χολαργού – Παπάγου είχε επισημάνει τις σοβαρές ελλείψεις  στη 

στελέχωση των υπηρεσιών Πρασίνου & Περιβάλλοντος, τονίζοντας τους 

πιθανούς κινδύνους για το  υπάρχον προσωπικό. Ανέφερε, δε, χαρακτηριστικά 

ότι εξαιτίας αυτών των σοβαρών ελλείψεων γίνονται συστηματικά αναθέσεις σε 

ιδιώτες εργολάβους για τις εργασίες πρασίνου, χωρίς συγκεκριμένες 

προδιαγραφές και πρωτόκολλα ασφάλειας. 

Δυστυχώς, λίγες εβδομάδες μετά επιβεβαιώθηκε με τον πιο τραγικό τρόπο. 

Επειδή, το θανατηφόρο εργατικό ατύχημα της 27ης Ιουνίου αναδεικνύει το 

τεράστιο πρόβλημα της έλλειψης  προσωπικού  των Ο.Τ.Α. οι οποίοι, από το 

2019, δεν έχουν λάβει καμία ουσιαστική ενίσχυση σε προσωπικό καθαριότητας 

και πρασίνου, 
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Επειδή, υπάρχουν καταγγελίες ότι δεν παρέχονται στους εργαζόμενους των 

Ο.Τ.Α όλα τα προβλεπόμενα μέσα ατομικής προστασίας, αλλά και ότι υπάρχει 

πλημμελής έλεγχος ως προς την χρήση τους, 

Επειδή, η έκφραση συλλυπητηρίων στις οικογένειες των θυμάτων εργατικών 

ατυχημάτων οφείλει να συνοδεύεται από συγκεκριμένες ενέργειες για τη 

διόρθωση των κακώς κειμένων και την αποτροπή νέων συμβάντων,  

Επειδή, η λογοδοσία και η ανάληψη της πολιτικής ευθύνης είναι εξίσου 

σημαντικές με την απόδοση ευθυνών για το συγκεκριμένο περιστατικό και για 

άλλα αντίστοιχα,  

Ερωτάται ο αρμόδιος Υπουργός: 

1. Έχει ενημερωθεί για το εάν, σε σχέση με το τραγικό συμβάν που 

στοίχισε τη ζωή σε εργαζόμενο του Δήμου Χολαργού – Παπάγου στις 

27/06/24, έχει ολοκληρωθεί το σχετικό πόρισμα, βάσει των 

προβλεπόμενων πρωτοκόλλων - κανόνων ασφαλείας; 

2. Πώς διασφαλίζεται ότι όλοι οι Ο.Τ.Α τηρούν τα προβλεπόμενα μέτρα 

ασφαλείας και ότι διαθέτουν στους εργαζόμενους τα κατάλληλα μέσα 

ατομικής προστασίας  (Μ.Α.Π.) κατά την εκτέλεση των καθηκόντων 

τους; 

3. Με δεδομένο ότι έχει αποδυναμωθεί η αρμόδια Ανεξάρτητη Αρχή 

Επιθεώρησης Εργασίας (πρώην ΣΕΠΕ), με ποιον μηχανισμό μπορούν 

να ελέγχονται οι ΟΤΑ για την τήρηση των πρωτοκόλλων ασφάλειας 

της εργασίας των εργαζομένων;  

4. Ειδικότερα και ενόψει της τρέχουσας αντιπυρικής περιόδου, έχει 

εκπαιδευτεί με επάρκεια το προσωπικό των Ο.Τ.Α. που εμπλέκεται 

στην αντιμετώπιση των πυρκαγιών; Υπάρχουν και τηρούνται τα 

σχετικά πρωτόκολλα;  

5. Προτίθεται το Υπουργείο να αναλάβει άμεσες και συγκεκριμένες 

πρωτοβουλίες, ώστε να υπάρξει επιτέλους ουσιαστική οικονομική 

ενίσχυση των Ο.Τ.Α ;  

6. Πότε προβλέπεται να γίνουν  οι αναγκαίες προσλήψεις μόνιμου 

προσωπικού που θα καλύπτει τις πάγιες και διαρκείς ανάγκες των 

Ο.Τ.Α;  
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